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ی با ذوب آهن  یــدو امــروز آخریــن تمریــن خــود را قبــل از باز گردان خــوان گار شــا
انجــام خواهــد داد و ایــن در شــرایطی اســت کــه غیبــت امیــد عالیشــاه در 
ی قطعــی شــده و وضعیــت اوســتون اورونــوف و علــی علیپــور هــم  ایــن بــاز
گــر  ــد گفــت او ا ــوف بای به طــور صد در صــد مشــخص نیســت. در مــورد اورون
ی کــردن هــم پیــدا کنــد جایــی در ترکیــب اصلــی نخواهــد داشــت؛  شــرایط بــاز
ینگــر چــپ سرخپوشــان باشــد. امــا  کــه یاســین ســلمانی فعــا قــرار اســت و چرا
علیپــور در تمریــن روز گذشــته پرســپولیس بــدون درد تمریــن کــرد تــا خیــال 
گــر  کادر فنــی ایــن تیــم بــرای انتخــاب ترکیــب ایده آل شــان راحــت شــود. ا
اتفــاق خاصــی رخ ندهــد علیپــور و آل کثیــر زوج خــط حملــه سرخ پوشــان در 

ی فــردا خواهنــد بــود. بــاز

کتور   پنجمین پرسپولیسی در ترا
یان را به عنوان دروازه بان جدید تیمش  کتور عرفان نجار روز گذشته باشگاه ترا
یان تا روز یکشـــنبه این هفته در  به خدمت گرفت. این در حالی بود که نجار
ی ترکیـــه هم این تیم را  ینـــات پرســـپولیس حضور داشـــت و حتی در اردو تمر
همراهی کرد. اما از آنجا که 4 دروازه بان در لیست پرسپولیس حضور داشتند 
یان افتاد.  یدو قرعه به نام نجار باید یک نفر از آنجا جدا می شد که با نظر گار
یکن به صورت رایگان صادر شد تا بتواند راهی تیم دیگری  رضایتنامه این باز
یان شـــناخت کامل داشت باشگاه  شـــود. از آنجا که علیرضا بیرانوند از نجار
، این دروازه بـــان جوان را به خدمت گرفت. جالب اینکه روز  کتـــور بـــا نظر او ترا
کتور شـــده بود و همین مســـاله باعث  قبـــل از آن هـــم مهـــدی عبدی راهی ترا
یکنان مازاد تیم شـــان در تیم تبریزی علیه  شـــد هواداران پرســـپولیس بابت باز
یکن ســـابق پرســـپولیس  یش موضع گیری کنند. در حال حاضر 5 باز رضا درو
یکـــن آزاد راهی این  کتـــور عضویـــت دارنـــد که ســـه نفر آنهـــا به عنوان باز در ترا
یان با گرفتن  ( اما عبـــدی و نجار تیـــم شـــدند )ترابی، بیرانوند و اســـماعیلی فر
گرچه بیـــرو به احتمال خیلی  رضایتنامـــه از پرســـپولیس راهی تبریز شـــدند. ا
یاد با محرومیت و جریمه ســـنگین مواجه شـــود و عبدی هم باید 15 درصد  ز

از قراردادش را به پرسپولیس دهد. 

  ثبت قرارداد تازه واردها
یکـن تیمـش را در  باشـگاه پرسـپولیس کـه اواسـط هفتـه گذشـته قـرارداد 16 باز
سـازمان لیـگ ثبـت کـرده و به نوعـی بدهـی تقریبـا 11 میلیـارد تومانـی اش را 
یکنـان خارجـی جدیـد  بـه ایـن سـازمان پرداخـت کـرد. از ایـن رو قـرار شـد باز
ایـن تیـم و برخـی از نفراتـی کـه قراردادشـان را ایـن فصـل بـا پرسـپولیس تمدیـد 
ی ترکیـه ایرادهـای قراردادشـان را برطـرف کننـد  کردنـد بعـد از بازگشـت از اردو
تـا ثبـت قـرارداد آنهـا نیـز انجـام شـود. طبـق قانـون سـازمان لیـگ تیم هـای لیگ 
ی خـود در ایـن مسـابقات فرصـت دارنـد  برتـری تـا 48 سـاعت قبـل از اولیـن بـاز
یکنـان جدیـد تیم شـان را ثبـت کننـد و از ایـن رو پرسـپولیس  کـه قـرارداد باز
ی همـه  هـم قراردادهـای باقی مانـده را در سـازمان لیـگ ثبـت کـرد تـا کارت بـاز

اعضـای ایـن تیـم ثبـت شـود. 

  ۲ جای خالی در لیست بزرگسالان 
ی خود را در لیگ برتر انجام خواهد داد  پرســـپولیس در حالی فردا اولین باز
کـــه لیســـت بزرگســـالان این تیـــم 2 جای خالـــی دارد. البته با وجود بازگشـــت 
میـــاد ســـرلک به جمع سرخپوشـــان که این از قبل مشـــخص بـــود این اتفاق 
رخ خواهـــد داد. اما لیســـت کلی پرســـپولیس برای فصـــل جدید رقابت های 
لیـــگ 31 نفـــره اســـت کـــه احتمـــالا در روزهای آتـــی یکی دو نفـــر دیگر هم به 
، امیرضا رفیعی، مهرشاد اسدی  این لیســـت اضافه شوند. الکســـیس گندوز
)دروازه بان هـــا( محمدحســـین کنعانـــی، گئورگی گولســـیانی، فرشـــاد فرجی، 
مرتضی پورعلی گنجی، ســـهیل صحرایـــی )مدافعان میانی( ایوب العملود، 
یعقوب براجعه، عرفان شیروانی )مدافعان راست( وحید امیری، محمد مهدی  
یگی،  احمـــدی، عرفـــان ماپـــور )مدافعان چپ(، ســـروش رفیعی، مســـعود ر
، ســـینا اســـدبیگی، میاد ســـرلک )هافبک های میانی(  محمـــد خدابنده لو
ینگرهای راست(، یاسین  فرشـــاد احمدزاده، ســـعید صادقی، محمد بادپا )و
ینگرهای  سلمانی، اوستون اورونوف، حسین حاجی زاده، سمیر حبوباتی )و
، ابوالفضل بابایی، علیرضا خدادادی  ، عیســـی آل کثیـــر چپ(، علی علیپور

و علیرضا عنایت زاده )مهاجمان(. 

  اولین قسط الوکره
یکن  گرچه در جناح چپ با کمبود باز پرسپولیس با فروش عبدالکریم حسن ا
خـوب و تخصصـی مواجـه شـده اسـت امـا حداقـل می توانـد امیـدوار باشـد 

کـه در همـان ابتـدای فصـل اعضـای تیمـش را شـارژ مالـی کنـد. 
در همیـن راسـتا قـرار اسـت اواخـر هفتـه آینـده 650 هـزار دلار از 
قسـط اول پرداختی باشـگاه الوکره به باشـگاه پرسـپولیس انجام 

شـود و ایـن رقـم قـرار اسـت بـه سرخپوشـان تعلـق بگیـرد. فصـل پیـش یکـی از 
معضـات پرسـپولیس پرداخـت حـق و حقـوق اعضـای تیمـش بـود و بارهـا 
پرداختـی بـه آنهـا بـه تعویـق افتـاد تـا حـدی کـه سرخپوشـان از هفتـه پنجـم و 
ششـم اعتصـاب کردنـد. امـا بـرای ایـن فصـل سرخپوشـان بعـد از هفتـه دوم 10 
یکنـان  یافـت خواهنـد کـرد. در ایـن بیـن شـرایط باز درصـد از قراردادشـان را در
و مربیـان خارجـی پرسـپولیس فـرق خواهـد کـرد و برخـی از آنهـا تـا الان بخشـی 

یافـت کرده انـد.  از قراردادشـان را نیـز در

  هواداران منتظر تماشای عملکرد گندوز و ایوب
ــن  ــل ذوب آه ــگ را مقاب ــود در لی ی خ ــاز ــن ب ــردا اولی ــی ف ــپولیس در حال پرس
ی هــای  ی اش باز کــه نتوانســت در دوران آماده ســاز انجــام خواهــد داد 
تدارکاتــی مناســبی انجــام دهــد و شــاید تیــم آهــال تاجیکســتان تنهــا حریــف 
ی بــود. از طرفــی ایــن تیــم  نســبتا خــوب سرخپوشــان در دوران آماده ســاز
ی  برخــاف ســال های قبــل بــا هیــچ تیــم لیــگ برتــری هــم در تابســتان بــاز
ی ســوپر جام هــم جایــی در برنامه هــای ســازمان لیــگ نداشــت.  نکــرد و بــاز
بــا توجــه بــه همیــن مســاله هــواداران پرســپولیس هنــوز فرصــت نکرده انــد 
عملکــرد الکســیس گنــدوز و ایــوب العملــود را به عنــوان دو تــازه وارد تیم شــان 
یکنــی کــه در واقــع جانشــین بیرانونــد و اســماعیلی فر شــده اند  ببیننــد. دو باز
و هواداران پرســپولیس انتظار عملکردی درخشــان از آنها را دارند. فردا زمان 
یکنــش اســت کــه بــا نظــر مســتقیم خــوان  رونمایــی پرســپولیس از ایــن دو باز
یــدو ســرخپوش شــدند و فصــل ســختی نیــز در انتظارشــان اســت. شــاید  گار
ی هــای تدارکاتــی بیشــتری داشــت الکســیس و ایــوب در  گــر پرســپولیس باز ا

شــرایط بهتــری وارد لیــگ می شــدند. 

علیپور به بازی ذوب آهن می رسد، اورونوف احتمالا روی نیمکت

هواداران منتظر رونمایی از الکسیس و ایوب
حمیدرضا اسکندری

خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

 آقایان مدیر فدراسیون! 
با افکار عمومی صادق باشید

احساس می شود موانع و مشکات فوتبال ایران با توجه به ابعاد و گسترده 
آن، از دست مسئولان متولی فوتبال خارج شده است؛ چراکه در حالی 
به شـــروع مســـابقات لیگ برتر نزدیک می شـــویم که هر روز چالش های 
عجیب وغریـــب و جدیـــدی می بینیم. در بحث کمـــک داور ویدئویی 
سرانجام و پس از چندین سال وعده و وعید فراوان یک دستگاهش به 
شهر اراک رسیده است. این در حالی است که حالا و پس از این همه 
کش وقوس، رئیس فدراسیون می گوید: »صداوسیما با فدراسیون همکاری 
نمی کند!« چگونه می شود در بحثی که جنبه ملی و حتی فراملی دارد به 
شکلی عمل کرده باشید که ارگان های داخلی هم با شما سازگار نباشند؟ 
آیا وقت آن نرسیده در رفتار خود تجدید نظر کنید؟ و به قول عراقی شاعر 

معروف، »که برون در چه کردی؟ که درون خانه آیی؟«
حال که یک دستگاه کمک داور ویدئویی دارید و سفارش و  رسیدن هر 
دستگاه مستلزم واریز پول و گذشت ماه ها جهت آماده سازی آنها است 
چرا با افکار عمومی صادق نیستید؟ چگونه در شروع لیگ با وجود یک 
دســـتگاه می خواهید عدالت را برقرار کنید؟ با چه فرمولی می خواهید 
رضایت همه را تا حدودی اندک جلب کنید؟ گیریم همه دستگاه های 
کمک داور ویدئویی هم رسید، آیا به فکر تجهیزات و امکانات استادیوم ها 
و شهرهای میزبان مسابقه هستید که بعضا برای اسکان داوران در هتل 
هم مشکل داشتند و حالا که مصیبت رزرو پرواز هم متاسفانه به آن اضافه 
شده است، با این سوابق در ناکارآمدی و با اضافه شدن نفرات جدید به 
تیم قضاوت، شما برای هر بازی 10 نفر را چگونه مدیریت خواهید کرد!؟ 
مسئولان فنی شاید مانند داوران بی زبان نباشند و زیر بار هر بی کیفیتی و 
ضایع شدن شان  نروند! حالا که همه این مشکات را حل کردید آیا نباید 
به مردم بگویید که ما همچنان برای توپ هایی که از خط دروازه رد شده 
یا نشده اند مشکل خواهیم داشت؟ در سیستمVARچینی، تکنولوژی 
خط دروازه شما کجاست؟ آیا نباید در گام نخست، اعتماد را به جامعه 
برگردانید تا همان داور که قرار است دوباره با بازبینی صحنه، تصمیم 
بگیرد تصمیمش پذیرفته شود!؟ چراکه در آن زمان با مدینه  فاضله ای 

که در اذهان ساخته اید هیچ اشتباهی پذیرفته نیست. 
کاش مـــردم می دانســـتند که در ســـال گذشـــته، چند تیـــم داور به خاطر 
مســـائل گوناگون از جمله عدم توانایی فدراســـیون برای اخذ بلیت پرواز 
عوض شدند و چندین تیم داوری با پروازهای تیم ها به شهرهای برگزاری 
مسابقه آمد و رفت کردند، که با توجه به دستورالعمل جدید سازمان لیگ 
این کار هم ممنوع شده است. تنها راه نجات فوتبال صداقت و بازگشت 
اعتماد عمومی به ارکان فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ است و این امر 
نیازمند تغییر رفتار و گفتار و مهم تر از آن دیدگاه همه  مسئولان فوتبال 
در هر ســـطحی اســـت. هر وعده و هر بی صداقتی که انجام می دهید، 
فشار را مخصوصا روی داوران بیشتر خواهد کرد و ضررش به کل فوتبال 
خواهد رســـید. در پایان عدالت را برای همه به صورت یکســـان در نظر 
بگیرید، نیازهای همه را مخصوصا داوران را جدی بگیرید، از افراد سالم، 
قوی و کار بلد در این حوزه استفاده کنید و به فکر آینده  فوتبال و داوری 
هم باشید، شما در قبال حال و آینده فوتبال مسئول هستید. در قبال 
حرف های درســـت به جای موضع گیری و مقابله شـــنونده و اندیشه گر 
و اصاح گر باشید و بدون سوگیری نقد درست را بپذیرد تا شاید حال 

فوتبال و مهم تر از آن حال مردم بهتر شود. 

یادداشت

تراکتوری که مالکش قصد تیمداری نداشت نه تنها تیمی قدرتمند شده بلکه 
بزرگ ترین بمب های نقل و انتقالاتی نیز در این باشگاه منفجر شد. با این حال 
به نظر می رسد چالش های پرهیجانی که آنها پیش از شروع فصل برای خود به وجود 
آوردند با شروع مسابقات، این تیم را تحت تاثیر قرار داده و به کانون توجه  تبدیل 
کند. تراکتور هنوز فصل شروع نشده حاشیه هایی دارد که هرچند برای عاقه مندان 
به این تیم جذاب اســـت اما قطعا می تواند روی عملکردشـــان تاثیر گذاشته و از 

این جهت بسیار حائز اهمیت است. 

  نصب 30 گیت تا آخر ماه
 همین حالا آنها به جز حواشی موجود در اطراف تیم با چالش بازی بدون تماشاگر 
، گیت های ورزشگاه  روبه رو هستند. بدون شک اگر در اولین بازی خانگی تراکتور
برای ورود تماشاگران آماده نشود از جذابیت بازی کاسته و می تواند نقطه ضعف 
بزرگی باشد. سعید مظفری زاده، مدیرعامل باشگاه در این مورد به »فرهیختگان« 
گفت: »استادیوم در اختیار ما نیست بلکه در اختیار اداره کل ورزش و جوانان 
استان است. آنها کار را انجام می دهند و ما هم با آنها در تماس هستیم. گیت 
ســـمت خانم ها آماده شـــده و پیمانکار قول داده اســـت 30 گیت دیگر را تا قبل از 

بازی هفته دوم و تا آخر همین ماه آماده کرده و تحویل دهد.«

  چالش پورحمیدی و بیرانوند
حضور علیرضا بیرانوند به عنوان دروازه بان شماره یک تیم ملی در تراکتور باعث 
شد تا حسین پورحمیدی نسبت به جایگاه خود در این تیم احساس خطر کند 
و به همین دلیل خواستار جدایی از تراکتور شد. با وجود اینکه مسئولان باشگاه 
می دانند حضور بیرانوند می تواند پورحمیدی را به یک نیمکت نشین تبدیل کرده 
و از کیفیت کار او بکاهد اما هنوز با جدایی اش موافقت نکرده اند. دلایل زیادی 
برای این موضوع وجود دارد که یکی از آنها می تواند احتمال محرومیت بیرانوند 
به دلیل شکایت باشگاه پرسپولیس از او باشد. مخصوصا اینکه اخیرا شنیده هایی 
درخصوص محرومیت 4 ماهه این دروازه بان به گوش می رسد. مدیرعامل تراکتور 
با اشاره به پرونده بین این دروازه بان و باشگاه سابقش به ما گفت: »هم پرسپولیس 
و هم ما پیگیر حق و حقوق خود هستیم. هر دو باشگاه ادله و توضیحاتی ارائه 
دادند و مرجع تصمیم گیری، فدراسیون فوتبال و کمیته تعیین وضعیت است. ما 
به توانمندی و سامت شان اطمینان داریم. نسبت به عملکرد خود نیز اطمینان 
داریم و بیرانوند نیز براساس آن چیزی که بوده عمل کرده است. منتظریم تصمیم 

در این خصوص اعام شده و امیدواریم رای براساس عدالت مطرح شود.«
وی درخصوص اینکه چه زمانی تکلیف پورحمیدی مشخص می شود، افزود: 
»زمان دقیق وجود ندارد اما ســـعی می کنیم با توجه به اینکه لیگ در حال شـــروع 

شدن است در اسرع وقت درخصوص این بازیکن تعیین تکلیف کنیم. در مورد 
پورحمیدی آن کاری را انجام می دهیم که به نفع باشگاه و بازیکن باشد. ما بهتر 
از هر کسی می دانیم که او برای باشگاه تراکتور زحمت کشیده و بازیکن بسیار 
خوب و خوش اخاقی است به همین دلیل تصمیمی می گیریم که عاوه بر خیر 
و صاح باشگاه به نفع این بازیکن هم باشد. بهتر است اصا این موضوع را مطرح 
نکنید که ما به او اجازه نمی دهیم برود؛ چراکه من نمی توانم مسائل داخلی باشگاه 
و همه جزئیاتی که با این دروازه بان در ارتباط بودم را در اختیار رسانه ها قرار دهم 

اما بدون شک تصمیم درست را می گیریم.« 
مدیرعامل باشگاه تراکتور درخصوص اینکه آیا برای جدایی قرضی پورحمیدی 
از تراکتـــور خواهـــان تمدیـــد قرارداد طولانی با او شـــده اند به ما گفت: »به هر حال 
وقتی قراردادی داریم براساس آن صحبت می کنیم. وقتی می گویم به دنبال خیر 
و صاح هستیم همه جوانب را در نظر گرفتم. من نسبت به جایی که کار می کنم 

حساسیت دارم و قطعا نمی توانم اسرار خانواده را بازگو کنم.«

  رعایت سقف بودجه؟
فصل نقل و انتقالات برای تراکتور بسیار داغ بود. به شکلی که حتی برخی معتقدند 
زنوزی هزینه زیادی برای جذب بازیکنان ستاره این تیم انجام داده است. در چنین 
شـــرایطی این ســـوال به وجود می آید که آیا باشـــگاه تراکتور سقف را رعایت کرده و 
نفراتی که به خدمت گرفته بیش از سقف مورد نظر فدراسیون فوتبال است؟ سعید 
مظفری زاده با تاکید بر اینکه نسبت به بودجه باشگاه و سقف تعیین شده متعهد 
هستند به خبرنگار »فرهیختگان« گفت: »ما براساس سقف بودجه ای که داشتیم 
تمرکزمان روی بازیکنان داخلی بود و سعی کردیم بیشتر از بازار داخلی خرید کنیم. 
از این رو عمده بودجه خود را روی جذب بازیکنان خوب داخلی گذاشتیم. با 
این حال براساس همین بودجه تاش کردیم بازیکن با کیفیت خارجی هم جذب 
کنیم. شـــاید حتی در مارکت داخلی بازیکنان خوب و با کیفیت دیگری وجود 
داشتند، مدافعان و مهاجمانی که مد نظر ما بودند اما در اولین قدم باید بودجه 
خود را در نظر بگیریم. از این رو سعی کردیم با توجه به سقفی که مجاز به هزینه 
هستیم بازیکن جذب کنیم. طبیعی است که خارجی ها را هم با توجه به همین 

سقف به خدمت گرفتیم.«

  حواشی بیرانوند
با این حال برخی از این بازیکنان هنوز وارد باشگاه نشده حواشی زیادی با خود 
آوردند. باشگاه تراکتور همواره خود به تنهایی به دلیل اینکه در کانون توجه قرار دارد 
حواشی زیادی داشت و حالا حضور بازیکنی همچون علیرضا بیرانوند می تواند بر 
این حواشی بیفزاید. مدیرعامل تراکتور به ما گفت که نگرانی از این بابت ندارند و 
در ادامه گفت: »خوبی تراکتور این است که ما اصا بازیکن پرحاشیه نداریم. طی 
یک فصلی که به عنوان سرپرست در کنار تیم بودم بازیکنان حرفه ای، با شخصیت 
و دوست داشتنی در کنار ما بودند و چند بازیکن حرفه ای دیگر نیز به تیم ما اضافه 
شده اند. بازیکنانی که بزرگ هستند و تمام اصول حرفه ای را می دانند. به نظر من 

بیرانوند هم اصول حرفه ای را به خوبی می داند. هیچ حاشیه ای ندارد و بسیار ساده 
است. فصل قبل در کنار آنها احساس آرامش می کردم. این فصل هم با اضافه 
شدن چند بازیکن حرفه ای دیگر که جزء بازیکنان بزرگ لیگ محسوب می شوند 

قطعا جو تیم ما و شرایط بازیکنان از فصل قبل هم بهتر می شود.«

  حسرت قهرمانی لیگ برتر
بر کسی پوشیده نیست که تراکتور و هوادارانش سال ها در حسرت قهرمانی لیگ 
برتر مانده اند. آنها تا یک قدمی جام هم پیش می روند اما درنهایت دست شان 
به جام نمی رســـد. شـــرایط تیم تبریزی در فصل جدید نشـــان می دهد آنها برای 
رســـیدن بـــه قهرمانی برنامه ویژه ای ترتیـــب دادند. مظفری زاده با تاکید بر اینکه 
هدف آنها قهرمانی است به ما گفت: »قهرمانی اتفاقی است که در زمین فوتبال 
رقم می خورد. ما و همه تیم های دیگر برای کسب بهترین نتیجه تاش می کنیم 
و آنچه در زمین رقم می خورد قهرمان را مشـــخص می کند اما در مورد جو تیم و 
شـــرایط بازیکنـــان به عنوان مدیرعامل باید بگویم کـــه رضایت کامل دارم.« وی 
ادامه داد: »تراکتور خوشـــبختانه هدفش در لیگ همیشـــه قهرمانی بوده است. 
تیم ها براساس شرایطی که دارند جایگاهی را در ابتدای فصل برای خود تعریف 
می کنند. به عنوان مثال خیلی از تیم ها به دنبال بقا در لیگ برتر هستند . برخی 
به میانه ها رضایت دارند و شاید گروهی هم به دنبال تک رقمی شدن باشند اما 
برای تراکتور شرایط فرق می کند. شخصیت تراکتور به شکلی است که همیشه 
به دنبال قهرمانی است. درست است ما فصل قبل یا فصل پیش از آن قهرمان 

نشدیم اما  انگیزه  ما برای ورود به لیگ باز هم قهرمانی است و برای همین هدف 
تاش می کنیم و قطعا تیم تراکتور و هواداران خوب این تیم به آنچه شایسته 

آن هستند خواهند رسید.«

  مبهم مثل تصمیمات زنوزی
پـــس از پایان مســـابقات فصل گذشـــته و زمانی که زنـــوزی اعام کرد دیگر 
قصد تیمداری ندارد کمتر کســـی فکر می کرد که او با شـــروع فصل جدید 
چنیـــن بازیکنانـــی به خدمت گرفته و تدارکی در حد قهرمانی ببیند. حالا 
این سوال به وجود می آید که اگر زنوزی قصد واگذاری تراکتور را داشت چرا 

در پشت پرده مذاکرات پنهانی با ستاره های لیگ انجام داد و تیمش را برای 
آماده سازی به ترکیه فرستاد؟ مظفری زاده در مورد قصد مالک این باشگاه 

از به وجود آوردن این حواشـــی به »فرهیختگان« گفت: »هنوز هم وضعیت 
تیمداری آقای زنوزی قطعی نیست. او برای اینکه تیم ضربه نخورد دستور داد 
کارهای تیم را پیش ببریم و این مســـئولیت را برعهده من گذاشـــت تا بتوانم با 

خیال راحت امور تیم را انجام دهم و بر همین اساس جلو می رویم اما مسائل 
تیمداری زنوزی و مشکاتی که بود، هنوز به طور کامل رفع و رجوع نشده است. 

او هنوز با استان و مقامات بومی و دولتی در رابطه با مساله حرفه ای سازی در 
فوتبال در حال رایزنی است.«

وی با اشاره به اینکه مالک باشگاه هنوز هم روی اظهارات خود تاکید دارد، ادامه 

داد: »زنوزی از جیبش خرج می کند در نتیجه اگر قوانین اصاح نشود و آن اصول 
حرفه ای گری در فوتبال حاکم نشود نه تنها زنوزی بلکه تمام باشگاه های خصوصی 
دیگر نیز نمی توانند دوام بیاورند و  انگیزه ای برای ادامه کار نخواهند داشت، چون 
نمی توانند با تیم های دولتی و متمول رقابت کنند. این تیم ها به محض اینکه 
اراده کنند پول در اختیارشان خواهد بود اما شرایط برای باشگاه های خصوصی 
کاما متفاوت است. بنابراین هدفش انجام رسالت اجتماعی و تعهداتش بود 
که قطعا بر همین اساس جلو آمد اما امیدوارم از سوی دیگر نیز کارها به شکلی 
پیش برود که بخش خصوصی بتواند در فوتبال و به خصوص در ورزش به درستی 

کارش را انجام دهد.«

مظفری زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: قبل از شروع فصل در مورد پورحمیدی تصمیم می گیریم

کتور این است که اصلا بازیکن پرحاشیه ندارد خوبی ترا
کتور همیشه قهرمانی است  هنوز هم وضعیت تیمداری زنوزی قطعی نیست            هدف ترا
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